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Styrelsesammandrag, teamsmöte 2024-03-14 kl. 18:30 

Närvarande: ordf. Anders Baudino (AB), vice. Felicia Nilsson (FN), sekr. Annika 
Stjärneving (AS), ledamot Emma Lithner (EL) och suppleant Sofia Öryd (SÖ) 

Frånvarande:  

 

Följande ärenden hanterades på mötet:  

Avel  
Ang. LF förslag om hälsoprogram för ögon, så är det en alldeles för stor fråga för styrelsen och vi 
hänvisar till årsmötet.  

Domarkonferens 
Vi har kontakt med Kuzikolandia (Polen) som har både släthår och långhår och kan bistå med 
material för klubben, vilket känns mkt bra då det blir neutrala hundar för den svenska 
domarkåren. Patrik Cederlöf/Joakim Ohlsson är tillfrågade som domare, där vi inväntar svar.  

Kassör 
Mats Ernestes har adjungerats som kassör fr.o.m 2024-02-01.  
En skuld har inkommit från inkassobyrå, ang. väggplansch inhandlad 2016-11-29 från Rollup-
Kungen igen. Vi har gått igenom de protokoll vi har och forskat i ärendet, men kan inte hitta 
någon faktura som kommit kassören tillhanda under alla år. Klubben nödgas därför betala 
beloppet omgående, då räntan ackumuleras varje dag. 

Sociala medier  
Kallelse till årsmöte har lagts ut på alla våra sociala medier.  

Utställning 
Intresse finns att anordna rasmonter på MyDog-utställningen i Göteborg.  

Övriga frågor/information 
Inga övriga frågor. 

Årsmöte  
Digitalt årsmöte äger rum torsdag 21/3 via Teams. FN tar emot anmälan och ordnar länk.  
Mötesordförande är bokad och styrelsen anmäler sittande sekreterare.  
Två motioner har inkommit som gicks igenom där styrelsen har lämnat sitt förslag om beslut.  
Vi har mycket svårt att få förslag på en ny valberedning till klubben. Utan valberedning kan en 
rasklubb inte existera... 

 

Vid tangenterna  

Annika Stjärneving 


